
 

 
Zápisnica  

zo zasadnutia Stavebnej komisie pri OZ Cífer konaného dňa  11.03.2013. 
 

Prítomní:  p. Mgr. Maroš Sagan, PhD.  – starosta obce 
       p. Štefan Granec           - člen  /ospravedlnený/ 

        p. Milan Ležovič          - člen   
                   p. Jaroslav Gross          - predseda 
        p. Ing. Marián Rímeš   - člen  
                   p. Ing.  Pančík              - zapisovateľ 
                   p. Štefan Štibrányi       - člen  
                 
Program:   1.) Oprava výtlkov na miestnych komunikáciách 
                    2.) Zmena ÚP 7-2/2011, informácia o verejnom prerokovaní 
         3.) Rekonštrukcia VO 
                    4.) Situácia na prejazde od Kaplnskej ulice do m.č. Jarná 
         5.) Projekt pri kine Maják 
         6. ) Altánok pri DK, resp. zateplenie DS v m.č. Jarná 
                    7.) Rôzne 
                     
 Po uvítaní komisie p. starostom obce pristúpila komisia k riešeniu  jednotlivých bodov 
programu. 
 
K bodu 1.): 
 Starosta obce prítomných informoval o  tom, že bola spracovaná Urbanistická štúdia 
lokality Za Mlynskou II-A, kde je vlastníčkou p. Čechovičová. Až na menšie pripomienky, 
ktoré budú do štúdie dodatočne zapracované je táto v súlade s Územným plánom obce, resp. 
Zmenou 7-2/2011. Komisia ju po týchto úpravách doporučuje schváliť v OZ. 
 
K bodu 2.):  

Starosta obce informoval komisiu o večernom verejnom prerokovaní  spracovanej 
Zmeny ÚP 07 -2/2011. 

 
K bodu 3.):  
 Komisia bola oboznámená s ponukami firiem na rekonštrukciu VO. Komisia 
konštatovala, že najreálnejšie a najekonomickejšie  riešenie sa javí postupná výmena LED 
žiaroviek do pôvodných svietidiel a to po jednotlivých sekciách, aby bolo možné jednoznačne 
porovnať úsporu.  
 
K bodu 4.):  
 Z rokovania komisie vyplynula úloha preveriť možnosti výstavby vyhýbacích 
ostrovčekov vo vjazde na prepojovaciu  komunikáciu medzi Kaplnskou ul. a m.č. Jarná, ktoré 
by boli doplnené príslušnými dopravnými značkami. Ich druh a možnosti osadenia budú 
konzultované s ODI v Trnave.    
 
K bodu 5.):  
 Starosta obce podal informáciu o zámere realizovať parkovú úpravu pred kinom 
Maják v zmysle spracovaného projektu a taktiež pre ZŠ Cífer, čím komisii zároveň ozrejmil 
dôvod výrubu stromov v týchto lokalitách. 



K bodu 6.):  
 Komisia posudzovala možnosti vybudovania altánku pri DK Jarná (za aktívnej 
spoluúčasti OZ Gocnog) a zároveň dokončenie úprav fasády rekonštruovaného Domu smútku 
v Jarnej. V prípade, že nebude na obidve akcie dostatok finančných prostriedkov, odporučila 
ako prioritu Dom smútku a altánok vybudovať v budúcom  
 
K bodu 7.):  

Starosta obce informoval komisiu o pokračovaní prác na kanalizačných prípojkách, 
doplnení dopravného značenia v obci, ďalej o ponukách na zavlažovací systém nového 
cintorína. Tu sa komisia jednoznačne zhodla na vybudovaní závlah v rámci celého areálu. 


